
 

 

12/2/2023 

    1 מס' גתשפ" רווחהסיכום ישיבת ועדת 

 

 

 

 .ובזום במשרד המזכ"ל 7/2/2023הישיבה התקיימה בתאריך  

 16:00זמן סיום:  14:00זמן התחלה: 

 כלל הסטודנטים והסטודנטיות לידיעת: 

 רות הררי  – רווחה היוצאתועדת יו"ר  יוזמת הישיבה:  

 

 

 

 עמית לייבוביץ איתי דרור, שגיא שמח, , )זום( , רויטל כצנלסון, יובל לורבר ורדיים גובריןחברי הוועדה:  נוכחים:

 חבר ועדת ביקורת  –עמרי אוסטרינג ועדת ביקורת:

 ל המועצה הנכנסת מזכ" –נריה גבאי  :מזכירות המועצה

 ד רווחה רמ" –טליה זיסו   הנהלת האגודה:

 . הלן מוסלאןחברת מועצה  חסרים:

 

 

 

 . הנוכחיםבין בוצע סבב הכירות לפני תחילת עיקרי הישיבה, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 עיקרי הישיבה 

 

 

 היוצאת: רווחהעל ידי יו"ר ועדת  בקצרה הצגת ההנחיות ודגשים לקיום ועדה 

 

 

 איך מגיעים לזה? הרגעי שיא של הוועדה הם אישור תכנית עבודה והחציון.  

 

 האגודה הנכנסת קובעים מטרות על לאגודה לשנת הלימודים הנכנסת   הועד המנהל יחד עם הנהלת  -

את מטרות העל של המדור  מתבססת על מטרות העל של האגודה לאותה שנת הלימודים וקובעת כל ועדה  -

 , שעליהן תתבסס תכנית העבודה  שתחתיו לשנה הנכנסת

 בהתאם למטרות העל שנקבעו בוועדה  מתחיל לבנות תכנית עבודה)הרמ"ד והרכזים( המדור  -

 כנית עבודה ומאשרת/לא מאשרת את הת וועדהה -

   מליאהואישורו על ידי ההכללי של האגודה    בניית התקציב -

 לשנת הלימודים החדשה  הכנית שנבנתוהאגודה יוצאת לשטח עם הת -

 מועצה מתחלפת  -

בהתאם למטרות   שהמועצה היוצאת אישרה תכנית העבודה פועלת עפ"יהאגודה ש  שנה לאחר חצי  -

 ודה על ידי המדור ולבחון את התקדמות התכנית עב לעבור על החציון   נכנסת , על כל ועדה שנקבעו

 לאשר/ לא לאשר את החציון מתכנסת על מנת    הועדה של המועצה החדשה -

 מגייסת הנהלת האגודה החדשה האגודה הישנה יוצאת והמועצה  -

 מתחילים את הכל מחדש, עם ההנהלת האגודה הנכנסת  -

 

 

 : יתעל ידי הרמ"ד רווחההצגת הפעילות של מדור 

 

 

 



 

 

 

 

 :הרמ"דיתשהציגה  תיאום ציפיות

 

 שותפות: יש לנו מטרה משותפת, בואו נפעל יחד להגשים אותה.  •

 נכונות לשיח פתוח והדדי: שיח פתוח, כן וקידום משותף של תהליכים ושינויים. בואו נדבר על הדברים.  •

 פתיחות לרעיונות ומחשבות: בואו נבין איך מקדמים דברים בהתאם למציאות  •

 התהליכים פעולה מתוך היכרות של   •

 ולא מול הרכזים  עבודה מול הרמ"דית  •

 

 

 בחירת יו"ר ועדה חדש/ההנושא: 

 

 .ים גובריןחה"מ  למכרז: יםמועמד

 .לבצע את התפקיד תכוונתהצגיה איך התכוננה לתפקיד וכיצד היא מהמועמדת הציגה את עצמה ו 

 

יובל עקב תקלה טכנית וחבר ועדת ביקורת ביקש כי נמתין שתתחבר   במשך ההצגה, איבדנו תקשורת עם חה"מ

לאחר שהיא עלתה, המועמדת המשיכה להציג את עצמה ולענות על  שוב על מנת שההצבעה שלה תהיה כשרה. 

 שאלות של חברי המועצה.  

 על המועמדת ולהצביע.  המועמדת התבקשה לעזוב את החדר על מנת לדון

 

 . נאותסבב גילוי  ביצע ולאחר מכן   , הסביר כי ההצבעה תתבצע בצורה אנונימיתביקורתחבר ועדת עמרי, 

 

 עמרי הבהיר כי אין מניעה.  ביקש לברר האם נוכחותה של הרמ"דית תקינה תקנונית, חבר מועצה שגיא 

 

 הצביעו.   לתפקיד ולאחר מכן   המועמדת התאמת , הוועדה דנה עללאחר הסבב גילוי נאות בו אף אחד לא נפסל

 

 1נמנעים:  איןקולות בעד יסמין חסן:  4קולות בעד: 

  ים גובריןממנה את  רווחהועדת דין ההצבעה: 

 . רווחהליושבת ראש ועדת 

 ☒ נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה: 

 ☒הצבעה חסויה: 

 ☐נושא חסוי: 

 

 הקלטת הוועדה נשלחה לוועדת ביקורת.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 : הבאנושאים לטיפול לקראת הישיבה 

 חציון.    ה ואישורהצג

 .19:00עד   17:00בשעה  9.2.2023- בהועדה עתידה להתכנס 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 בהצלה בשנה החדשה!
 

 בברכה,

 רות הררי 

 היוצאת  רווחה יו"ר ועדת

 

 


